

Lokalforum Regstrup

Bestyrelsesmøde torsdag den 24. april 2024 kl. 19-21 - referat

Sted: Aktivitetscenter Åvang, Hovedgaden 36, 4420 Regstrup

Deltagere: Jesper Christensen, Chris Frøslev, Rikke Farsøht Korndal, Anni Olsen (ref.), Charlotte Rosendal Larsen, Mathias Steen Kildegaard, Fællesskaber Kim Bille Olsen.

Fraværende: Peter Nilsson, Ukë Krasniqi, Ea Riccio

Dagsorden:

1. **Valg af dirigent:** Jesper Christensen blev valgt.
2. **Godkendelse af dagsorden:** Godkendt.
3. **Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 7. marts 2024. Referatet skal godkendes på mødet:** Godkendt.
4. **Input/opfølgning fra vores fællesskaber:** Intet nyt.
5. *Udgår denne gang:* Status på igangværende sager med (mulig) relevans for Lokalforum:
 - a. Kulturpolitikken er fortsat ikke sendt i høring
6. *Udgår denne gang:* Veje og trafik i lokalområdet.
7. *Udgår denne gang:* Boligudvikling i lokalområdet.
8. *Udgår denne gang:* Erhvervsudvikling i lokalområdet.
9. **Drøftelse af opfølgning på mødet med kommunen den 2. april samt de nu offentliggjorte planer for boliger og erhvervsområde, herunder:**
 - a. **hvordan kommunikerer vi bredt ud om forløbet indtil nu?** Mødet den 2. april omhandlede kun igangsætning af lokalplan for det erhvervsområde, som er udlagt syd for motorvejen. At der også var ansøgt om lokalplan for et boligområde langs Holløsevej, læste vi i Dagsordenen for Økonomiudvalgets møde den 10. april. Vi har efter mødet delt link til denne dagsorden, hvor begge lokalplaner beskrives. Vi har også delt et link til en video om den planlagte plastsorteringsfabrik.

Vedr. erhvervsområdet er der siden blevet rejst spørgsmål om, hvorvidt der skal granuleres plastik. Vi havde fået opfattelsen af, at granulering ikke ville finde sted, og vi er i færd med at undersøge det nærmere. Derudover kommer vi til at give feedback til kommunen jf. pkt. b, men ellers foretager vi os ikke mere lige nu.

Vedr. boligområdet har vi længe været i dialog med Andreas Viller Jørgensen og Lars Brandt Kristensen om trafikken i Regstrup/Nr. Jernløse/Søstrup. Nu vil vi i første omgang gerne have målinger, som kan vise, hvordan trafikken fordeler sig. Hensigten er derefter at bruge målingerne til at tale om en samlet trafikplan for området. Rikke og Mathias laver et udkast til Andreas Viller om, hvor de ønsker hastighedsmålinger.
 - b. **feedback til kommunen på basis af de informationer, vi fik på mødet om erhvervsområdet:** Vi drøftede på mødet med kommunen hel række problematikker, og vi aftalte at sende en skriftlig tilbagemelding, når vi havde haft bestyrelsesmøde. Det handler om
 - i. miljømæssige problematikker, f.eks. vedr. drikkevand, partikler, beskyttede dyr

- ii. afbødning af mulige gener for omgivelserne, f.eks. støj, lys, ændring af landskab og udsigter
- iii. Trafikale påvirkninger

Anni udarbejder udkast, men først efter 4. maj.

- c. **hvordan ønsker vi som bestyrelse at arbejde med såvel boligområde som erhvervsområde fremover?** Dette punkt blev udsat til næste møde.

10. Status på infoskærm, hjemmeside og facebook:

- a. Infoskærmen kører fint, og der kommer mange opslag.
- b. Mathias, Rikke og Anni havde haft møde med vores hjemmeside-udvikler, og på spørgsmål fra Mathias gav resten af bestyrelsen carte blanche til at de traf beslutninger om hjemmesiden. Der kommer en prototype om ca. 4 uger, som vil blive forelagt hele bestyrelsen på næste møde.

11. Status fra Kassereren (delvis uden for referat): Tilskud fra kommunen for indeværende år er modtaget.

12. Anvendelse af midler til anlægsopgaver. Retningslinjer skal udarbejdes og offentliggøres. Anni udarbejder udkast. Vi ønsker, at midlerne bliver fordelt på flere projekter og flere områder. Der skal lægges vægt på, at der skal være tale om et færdigt projekt, og at det er bestyrelsen, som beslutter.

13. Behandling af evt. ansøgninger om tilskud fra Lokalforum: Der er ikke indkommet nogen ansøgninger.

14. Ændringer i bestyrelsen:

- a. **Suppleant til kassereren. Enten skal vi ændre vedtægter, eller også skal bestyrelsen beslutte en ny konstituering. Vedtægtsændring skal overvejes grundigt, herunder om der skal stilles krav om 2-faktorgodkendelse af udbetalinger.**
Det blev besluttet at lægge op til vedtægtsændringer på næste generalforsamling samt at bruge en del tid på næste bestyrelsesmøde til at formulere forslag til vedtægtsændringer.

15. Fremtidige aktiviteter: Ingen planlagt.

16. Næste møder:

- a. **Bestyrelsesmøder mm. for resten af året skal aftales:**
Der er bestyrelsesmøde mandag den 27. maj og tirsdag den 25. juni. Tid og sted som sædvanligt.

17. Evt.